
Z A P I S N I K 
1. seje Sveta staršev, ki je bila 28. 9. 2023 

ob 17.00 v zbornici OŠ Artiče. 
 
 

Prisotni: Tjaša Penev, Barbara Srečković Žlak, Mojca Iljaš, Damir Kovačič, Nataša Kocić, 
Marjana Mlakar, Nataša Ogorevc, Klemen Grozina (namestnik Petre Grozina), Tadeja Bratanič, 
Janja Muhič, Jure Žlak, Vanja Veselič, Gašper Kovačič, vodja vrtca Natalija Petelinc in 
ravnateljica Vesna Bogovič. 
Opravičeno odsotni: Karmen Pfeifer Lapuh, Robert Furar in Mateja Petan. 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Konstituiranje Sveta staršev in volitve predsednika ter podpredsednika Sveta staršev  
3. Predlog dnevnega reda 
4. Obravnava in potrditev zapisnika prejšnje seje 
5. Poročilo o uresničevanju Letnega delovnega načrta in vzgojnega načrta za šolsko leto 

2022/23 
6. Letni delovni načrt, Vzgojni načrt za šolsko leto 2023/24, Hišni red ter Pravila šolskega 

reda 
7. Sanacija šole 
8. Razno 

 
 
K 1. točki 
Ravnateljica je prisotne pozdravila in ugotovila sklepčnost. Od šestnajstih članov je bilo 
prisotnih 13 (trinajst).  
 
K 2. točki 
Ravnateljica je pozvala predstavnike razredov, da se predstavijo in da izvolijo predsednika in 
podpredsednika Sveta staršev. Volitve so praviloma javne. 
Sklep: Člani Sveta staršev so soglasno sprejeli sklep, da so volitve javne in za predsednico 
Sveta staršev imenovali Barbaro Srečković Žlak, za podpredsednika Jureta Žlaka. Mandat 
novoizvoljenih članov traja eno leto in je vezan na status učenca.  
 
K 3. točki 
Ravnateljica je predala besedo novoizvoljeni predsednici Barbari Srečković Žlak, ki je prebrala 
dnevni red.  
Sklep: Predlog dnevnega reda so člani Sveta staršev soglasno potrdili z dvigom rok. 
 
K 4. točki 
Člani so zapisnik prejšnje seje prejeli po elektronski pošti.  
Sklep: Člani Sveta staršev so zapisnik seje soglasno potrdili z dvigom rok. 
 
 
 



K 5. točki 
Poročilo o uresničevanju LDN in vzgojnega načrta za šolsko leto 2022/23, ki je bil priložen 
gradivu: predsednica je besedo predala ravnateljici, ki je izpostavila nekaj točk iz poročila. 
Ravnateljica je povedala, da je bilo lani v šolo vpisanih 213 učencev in 108 otrok v vrtcu. Delo 
v šoli je potekalo v 10 oddelkih, v vrtcu v 6 oddelkih. V vrtcu delamo po metodi Korak za 
korakom, kjer je otrok vpleten v lastno učenje, s pomočjo namigov vzgojiteljice. Spodbujamo, 
da je vedoželjen, raziskovalen, veliko časa preživimo zunaj. Igra je otrokova prva dejavnost, 
kajti z njo se razvija. Igralnice ponujajo različne dejavnosti, v katere se otrok vključi sam.  
 
V šoli je pridobivanje znanja na prvem mestu. Uspeh je bil 100 %, kljub popravnim izpitom. 
Rezultati NPZ so pri slovenskem povprečju, nekateri predmeti malo pod spet drugi malo nad.  
Narejena je bila temeljita analiza z dogovori, kako in kje moramo dati večje poudarke. Največja 
težava se kaže v bralnem razumevanju, ki je osnova za vse predmete in tu moramo vsi pri vseh 
predmetih po vsej vertikali načrtno delati. Otrokom smo ponudili tekmovanja iz znanja, najbolj 
uspešni smo bili v Logični pošasti. Pri športnih tekmovanjih smo bili najuspešnejši pri atletiki. 
Nadstandardne dejavnosti so bile izvede v celoti. Izvedli smo šole v naravi, uspešno smo izvedli 
plavalne tečaje, plesni tečaj v 9. razredu, plavalni tečaj v 2. razredu in kolesarski tečaj v 5. 
razredu 
Projekti: eko šola in vrtec, zdrava šola, akcija zbiranja starega papirja (cca 11 ton), obdaritev 
Dedek Mraz je bila izvedena. Začeli smo z novim projektom »Dvig digitalnih kompetenc«, kjer 
smo učili otroke pravilno in varno uporabljati tehnologijo. Priključili smo se tudi projektu 
»Podnebne spremembe«. V maju 2023 smo organizirali dve prireditvi: vrtec 50 let in šola 180 
let. Izdelali smo dve brošuri in posneli predstavitveni film. 
Na šoli smo imeli 27 učencev s posebnimi potrebami, v vrtcu 3, od tega imata 2 spremljevalca. 
Tik pred vložitvijo vloge za odločbo s posebnimi potrebami imamo še 11 otrok. Na šoli je 14 
nadarjenih otrok in za vsakega od njih smo naredili individualni načrt dela. 
 
Program dela je v tesni povezavi z vzgojnim načrtom, ki je bil priložen gradivu. Pomembno je 
sodelovanje s straši s katerimi razrešujemo vzgojne težave. Veliko delamo na preventivi. 
 
Nataša Kocić je povedala, da so otroci razočarani, ker letos ne bo bazarja. Ravnateljica je 
odgovorila, da organizacija zahteva veliko časa. Ker ne bo bazarja smo se odločili, da takoj po 
novem letu naredimo novoletno prireditev. V soboto, 14. 10. 2023, bo medgeneracijsko 
druženje, eno lepo športno dopoldne. Drugi starši so prav tako razočarani, da ne bo bazarja. 
Barbara Srečković Žlak je predlagala, da se nekaj v stilu bazarja organizira na prireditvi po 
novem letu, otroci pa prispevajo različno. Dogovor je bil, da več naredijo nižji razredi, ki imajo 
na voljo več šolskih ur, višji naredijo manj, kdor želi pa lahko naredi še kaj doma, s čimer so se 
strinjali tudi ostali starši. 
 
Poročilo o uresničevanju LDN in vzgojnega načrta šolskega leta 2022/23 sta Prilogi 1 in 2 
zapisnika. 
Sklep: Člani Sveta staršev so z dvigom rok potrdili poročili o izvajanju LDN in vzgojnega 
načrta 2022/23.  
 
K 6. točki 
LDN za šol. leto 2023/24, ki je bil priložen gradivu: Starši so z razredniki na roditeljskem 
sestanku že govorili o nadstandardnih storitvah, ki so plačljive in neobvezne. Udeležbo 



zagotavljamo tudi socialno ogroženim. V letošnjem šolskem letu imamo vpisanih 209 učencev, 
v desetih oddelkih in 98 predšolskih otrok (do konca šolskega leta 108) v vrtcu, v šestih 
oddelkih. Opredelili smo vse dejavnosti, projekte, sodelovanje z drugimi institucijami, skrbimo 
za okolje. Na šoli ponujamo interesne dejavnosti (nogomet, rokomet, gimnastika, mažoretke, 
plezanje), v vrtcu 3 (rokomet, nogomet, ples). Držali se bomo ustaljenih in novih projektov Eko 
šola in vrtec, Zdrava šola, Dvig digitalnih kompetenc, Podnebne spremembe.  
 
Zapisali smo tudi hišni red. Mobitele naj učenci ne nosijo v šolo, razen, če učitelj to naroči. 
Opažamo, da zadnje čase ni težav. Otroci se zopet družijo, pogovarjajo. Če najdemo mobitel, 
je prvič opozorilo, drugič ga vzamemo. Učitelj ga prinese k ravnateljici, učenec pride ponj in se 
ga zapiše v črni zvezek. Ob drugem odvzemu se pokličejo tudi starši. 
 
Z naslednjim tednom bomo poskusili v šoli uvesti samopostrežno malico, kjer bosta na voljo 2 
različni malici, sveže sadje ali zelenjava. Učenci si bodo vzeli in izbrali toliko, kolikor lahko 
pojejo, kajti nekateri so naročeni samo na malico in so potem do 15 ure lačni. Cena malice, ki 
je določena s strani ministra Ministrstva za vzgojo in izobraževanje je 1,10 €. Ker so se cene 
živil podražile, bomo tudi v šoli dvignili ceno kosila. Vključujemo veliko lokalne hrane, delamo 
veliko različnih namazov, pecivo se peče v šoli. 
 
Jure Žlak je vprašal kaj je bilo z bio govedino in bio pleskavico, ki sta bila na jedilniku v prejšnjih 
tednih. Ravnateljica odgovarja, da moramo upoštevati zakon in smernice, kjer je zapisano, da 
je potrebno vključevati tudi bio živila v jedilnik in da to mora biti tudi napisano. To pomeni, da 
je hrana naravna, brez dodatkov kemije. 
 
Marjana Mlakar je povedala, da otroci hodijo domov lačni. Ko vidim jedilnik, vem, kaj ne bo 
jedel, zato kosilo odjavim. Če večina otrok to ne je, zakaj je še vedno na jedilniku? 
 
Barbara Srečković Žlak je dodala, da jedilnike redno spremljajo, da so se poslabšali in da so 
zelo čudne kombinacije npr.: rižota z ajdo, zelenjavna juha s kvinojo in lečo.  
 
Nataša Kocić je izpostavila ribjo lazanjo in dodala, da pogreša domačo hrano, po kateri je 
slavila artiška kuhinja. 
 
Ravnateljica je dodala, da imamo novo organizatorko prehrane, ki ve kako mora organizirati 
ustrezno prehrano glede na vse zahteve, smernice, zakone. V kolikor opazimo pri otrocih, da 
določenega kosila ne jejo, ga ne ponujamo več npr.: ribja lazanja. Da se otroci ne najejo dovolj, 
bo preverila v jedilnici po ostankih kosila. Nikoli ne bomo mogli ugoditi vsem otrokom. Dodala 
je še, da bo zadevo sama raziskovala naprej. Konkretno v jedilnici, s kratko anketo ali 
direktnimi vprašanji in odgovori otrok.  
Tukaj je bilo na seji povedanega veliko več in tudi dogovor, da gre ravnateljica v akcijo je bil 
malce obsežnejši. Govora je bilo tudi o anketah, ki bi jih po kosilu izpolnili otroci. Prosim, če 
se doda. 
 
LDN 2023/24 je Priloga 3, Vzgojni načrt za šolsko leto 2023/24 Priloga 4, Pravila šolskega reda 
Priloga 5, tega zapisnika. 
Sklep 1: Člani Sveta staršev so podali pozitivno mnenje LDN za šolsko leto 2023/24. 



Sklep 2: Člani Sveta staršev so sprejeli predlagan nadstandardni program za šolsko leto 

2023/24. 

Sklep 3: Člani Sveta staršev so soglasno podali pozitivno mnenje k Pravilom šolskega reda in 

Hišnega reda, ki ju sprejme Svet zavoda OŠ Artiče. 

 
K 7. točki  
Ravnateljica je povedala, da je bilo že vse dogovorjeno, da se februarja 2024 selimo drugam 
in da se začne sanacija. Na obletnici šole, maja 2023, smo se tega razveselili še z drugimi, 
medtem, ko je župan rekel, da še ne bo nič. Takoj po prireditvi smo poslali dopis glede selitve 
v času sanacije. S strani župana smo dobili odgovor v dveh vrsticah: da denarja ni in da država 
do leta 2025 ne bo imela novega razpisa glede gradnje šol. Okvirna vrednost investicije je 10 
mio €, ki pa jih občina sama ne more zagotoviti. Konec junija smo sklicali sestanek z občinskimi 
svetnicami, Nataša Sagernik, Mojca Florjanič, Nataša Avšič Bogovič, Darja Germšek Predanič, 
da bi predstavile kako pomembna je sanacija šole na občinskem svetu (poplava v učilnicah, v 
zbornici, WC, v kuhinji, stari radiatorji, vlaga v učilnici, kanalizacija, inšpekcija, ki grozi z 
zaprtjem kuhinje). Poleti smo imeli poplavo, kajti toča je uničila streho. Dežurali smo tudi 
ponoči. Klicali smo tudi župana, ki je na koncu le prišel in se s škodo seznanil. Za sanacijo strehe 
in manjkajočih strešnikov so dali preko 70 tisoč €. Do 15. 9. 2023 je bila streha sanirana in 
trenutno je vse u redu.  
Nataša Sagernik, občinska svetnica, je skupaj s predsednikom sveta staršev Damirjem 
Kovačičem in Tadejo Božičnik Bučar, arhitektko, spisala pritožbo gradbeni inšpekciji glede 
sanacije šole. Ravnateljica jih je prosila, da počakajo s pošiljanjem, da o tem spregovori in se 
do tega opredeli tudi Svet staršev. 
Marjana Mlakar je predlagala, da bi se občina prijavila na kakšen evropski razpis, na kar je 
ravnateljica odgovorila, da evropski sklad nima razpisov glede gradnje šol. 
Jure Žlak je dodal, da je župan zagotovil, da je obnova artiške šole na prvem prioritetnem 
mestu, vendar pa, za to potrebnega denarja, občina nima v proračunu 2024/25. s strani župana 
je bilo obljubljeno, da se bo šola začela obnavljati najkasneje leta 2025, z ali brez sofinanciranja 
države. 
Sklep: Člani Sveta staršev so potrdili, da se zadeva o sanaciji šole ne preda na inšpekcijo, da 
pa bodo v podporo občinskim svetnikom, če bo potrebno.  
 
K 8.točki 
Ravnateljica je vprašala glede akcije Dedek Mraz 2023. Lani je bila cena šolskega darila 7 €, v 
vrtcu 12 €. Novembra bomo staršem poslali obvestila in prijavnice, poskrbeli bomo tudi za 
socialno ogrožene. Marjana Mlakar je podala predlog, da v kolikor se otrok odloči odreči 
darila, da daruje komu drugemu ali pa se sredstva nakažejo npr. družini Črpič, ki jim je neurje 
uničilo hišo. Sklep: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili, da se letos zopet izvede akcija 
Dedek Mraz. 
 
Marjana Mlakar je v imenu šestošolcev povedala, da je bilo veliko slabe volje in joka ob 
obvestilu glede delitve razreda in to tri dni pred poukom. Ravnateljica je odgovorila, da smo 
podali vlogo na ministrstvo za vzgojo in izobraževanje glede delitve že v sredi junija 2023, pa 
smo odgovor o pozitivno rešeni vlogi o delitvi prejeli šele po 15. 8. 2023. Potem je bil vikend 
in prišli so še učitelji nazaj v službo. Učitelji, ki so učili učence, so jih po dogovorjenih kriterijih 
razdelili v dva oddelka. Nato smo obvestili starše.  
 



Marjana Mlakar je podala še pohvalo glede izpeljane šole v naravi za 4. in 9. razrede. 
Ravnateljica je še dodala, da se zavzemamo za medgeneracijsko povezovanje. Ko imamo dan 
šole in orientacijo, učenci žrebajo kdo bo s kom v skupini, po en predstavnik iz različnih 
razredov. Organizirano imamo tudi prostovoljstvo v vrtcu, v jutranjih urah pred začetkom 
pouka. Vedno se povezovanje izkaže za uspešno, zato bomo tudi naprej delali na tem. 
 
Barbara Srečković Žlak je še pohvalila zelo lepe oglasne deske v vrtcu in Pešbus ter dodala, da 
bi ga lahko večkrat organizirali. Ravnateljica je odgovorila, da je to bil že 3 Pešbus in da se 
udeležba iz leto v leto viša. Organiziramo ga 1x letno, en teden, in ne večkrat, ker zaradi 
poznega prihoda v šolo, učenci zamujajo k pouku. 
 
Predsednica Sveta staršev Barbara Srečković Žlak se je prisotnim zahvalila za sodelovanje ter 
zaključila sejo ob 19.15. 
 
 
 
Datum: 4. 10. 2023  
Številka: 900-8/2023-4 
 
    Zapisala:          Predsednica Sveta staršev: 
Katja Ivanović                         Barbara Srečković Žlak 


